
Boulealliansens samrådsgruppsmöte den 14 mars 2012 i Boulecenter Falkenberg. 

  

1. Ordföranden Kurt Svensson öppnade mötet. 

  

2. Följande klubbrepresentanter var närvarande: Kurt Svensson TULLBRON, Rolf Nilsson 

BÅTKLUBBEN, Sven Steffner LEJONEN, Bengt Horn VESSIGE, Johanna Hyvärinen 

Johansson INTERBOULE, Renate Svensson FALKBOULE,Gert-Erik Vänestål PRO, Sonya 

Eriksson ÅRSTAD, Rolf Bengtsson HJÄRT & LUNG, Sven-Åke Johansson 

VETERANERNA, Bengt-Göran Nilsson PETANQUE, Ibbe Borsén SPF. Dessutom var Mats 

Thulin närvarande. 

  

3. Föreslagen dagordning fastställdes. 

  

4. Till protokolljusterare valdes Rolf Bengtsson. 

  

5. Mats Thulin informerade om den planerade tillbyggnaden på c:a 50 kvm med nya förråd 

och trallbeklädnad. Alla var positiva till förslaget. En genomgång av stadgeändringarna 

gjordes för att belysa orsaken till dessa ändringar samt reda ut en del oklarheter. Vid 

uteslutning ur föreningen skall styrelsen bestämma om detta , inte årsmötet. Antalet 

styrelsemedlemmar som föreslagits vara 7-11 st anser gruppen vara bra. 

  

6. Vid korttidsuthyrning av lokalerna bestämdes att det alltid skall vara en ansvarig för detta 

från alliansen. Nuvarande hyra 30:- per person och max 900:- bör höjas. Kurt S. menade att de 

som hyr skall ta vara på sina egna sopor och inte låta hallvärdarna vara sopsorterare. Vid 

arrangemang på Vallarnas friluftsteater utnyttjas vår parkering och uteplatser för förtäring, 

vilket medför nedskräpning, som inte alliansen kan ta ansvar för. Vallarnas städpatrull bör 

ansvara för detta. 

  

7. Övriga frågor: Ola Stenbrink önskade två divisioner vid seriespel och att banorna inte får 

dras av efter övningskast före spel. Vi följer seriekommittens förslag lika den som 

vinterserien baserats på, eftersom det råder osäkerhet om hur många lag som kommer att 

deltaga. När det gäller avdragning av banor har vi lokala bestämmelser för seriespel som 

gäller och som säger att hemmalaget ansvarar för detta före och efter match. 

Renate ville veta vilka befattningar styrelsemedlemmarna har i styrelsen. Mats kunde inte ge 

något svar på detta men skall presentera detta på hemsidan efter konstituerande möte. 

Lotteriets behållning ville hon att resp. klubb skulle erhålla. Det bestämdes att allt går till 

alliansen.Vi arbetar ju alla ideellt! Interboules hallvärdskap på 3 veckor menade hon att det 

var svårt att få ihop folk till på grund av en intern regel "äldre än 80 år " slipper. Gruppen 

menar att någon sådan regel inte finns i andra klubbar och det åligger varje klubb att lösa 

detta. 

Bengt-Göran meddelade att bommarna skall bort på sandbanan till nästa vintersäsong. 

  

8. Nästa möte bestämdes till den 23 maj 2012 kl 15.00. 

  

Vessigebro den 17 mars 2012 Sekreterare Bengt Horn Justeras: Rolf Bengtsson 
 


